



المستندات المطلوبة عند تقديم القرض

Required Documents for Loan Application

Filling out the loan application form and the attached declarations	<input type="checkbox"/>	تعبيئة استمارة تقديم طلب القرض وإلقاء الراتات المرفقة
Original ID cards of the applicant and the spouse, along with copies of them.	<input type="checkbox"/>	أصل بطاقات الشخصية لمقدم الطلب والزوجة مع نسخ منها (سارية مفعول)
A copy of the guarantor's ID card (if applicable)	<input type="checkbox"/>	صورة من بطاقة الشخصية للضامن سارية مفعول (إن وجد)
A copy of the marriage certificate	<input type="checkbox"/>	نسخة من عقد الزواج
A recent, detailed salary certificate from the employer for the applicant and spouse, certified by an authorized signatory, including their name, job title, and stamp.	<input type="checkbox"/>	شهادة راتب حديثة ومحفظة من جهة العمل لمقدم الطلب وزوجته معتمدة من مفوض بالتوقيع اسمه ومسمه الوظيفي والختم
If the purpose of the loan is "construction": a copy of the land ownership and a site plan (sketch) of the land where the residential project is to be constructed.	<input type="checkbox"/>	في حالة أن الغاية من القرض هي بناء مسكن: صورة من ملكية وكركي الأرض المراد إنشاء المشروع السكني عليها
Recent electricity bill	<input type="checkbox"/>	فاتورة حديثة للكهرباء

** Note

The housing loan application fee is listed in the fee schedule, with the service fee varying based on income upon data update for approval.

ملاحظة **

رسوم تقديم طلب القرض السكني الموضح في جدول الرسوم مع العلم أن رسوم الخدمات سيختلف وفقاً للدخل عند تحديث البيانات للموافقة على الطلب